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              2020-05-27 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande. 

Kommunfullmäktige 2020-06-11. 
 

På föregående sammanträde i kommunfullmäktige, berättade 

du att kommunen, trots rådande pandemi, kommer att kunna 

ordna feriearbeten för ungdomar även denna sommar. 

 

Det är bra. Alla erfarenheter av att arbeta är bra för 

ungdomen. 

 

På alla ”vanliga” arbetsplatser ställs det krav på den som söker 

ett utannonserat arbete. Även om feriearbeten kanske inte är 

”vanliga”, så är ju ett av syftena att ge en förståelse för hur det 

är på arbetsmarknaden. 

 

Därför ställer jag följande fråga till dig: 

 

Vilka krav ställer kommunen på ungdomarna för att de ska få 

ett av kommunens feriearbeten? 

 

 

 

 

 

 

 

Dick Bengtson (M) 

          


